
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 274
Hvordan har udviklingen over de seneste fem år været i antal personer, der
førhen ville have været omfattet af reglen om loft over kontanthjælpen? Hvad
er beskæftigelsesfrekvensen over de seneste fem år for denne gruppe af per-
soner? Endvidere bedes ministeren oplyse den provenumæssige effekt inklu-
sive tilbageløb og ændret adfærd som følge af afskaffelse af loft over kontant-
hjælpen opgjort per år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Engel-Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Engel-Schmidt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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